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Topper (Xiamen) Plastic Mould Co., Ltd. was founded in 1982 in Taiwan, established in the beautiful island city 
Xiamen in January 2001 with a total investment of 6 million USD. Our headquarter AQ Mould is the first factory 
we had in China, which is located in Dongguan, and now it has grown up rapidly to a corporation with seven 
invested factories, including Topper (Xiamen) Plastic Mould Co., Ltd.., and Excellent Mould Component Co., Ltd. 
the other four invested subsidiary company were spread wildly in Shanghai, Tianjin, Zhongshan, and Chongqing. 
 
Topper (Xiamen) Plastic Mould Co., Ltd. specialized in designing and manufacturing large, precise, complex and 
durable plastic injection moulds for customers, with our highly trained workers and experienced tool designers, 
Topper Mould proudly provides our customers a rock steady reliable services continuing.
We are capable of tooling mould in large size up to 2,400mm * 15,00mm, 30 metric ton, as well as the precision 
moulds small as 150mm * 150mm, with CNC machines, EDM, Milling machines, Grinding machines,  Lathe 
machines, Wire Cutting machines, and CMM in different size to meet your needs, and save the costs.
 
About 80% of our customer comes from Japan, North America and Europe, or their invested factory in China. 
including Panasonic, HONDA, TOSHIBA, FUJI, PHILIPS, DELL, HP, and BOCK. The reason why these compa-
nies choose to work with us is not just because of good tooling price, but also good quality and good services.

We sincerely looking forward to work with you in the not so far future.

企業簡介INTRODUCTION BRIEF INTRODUCTION OF ENTERPRISE
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冠捷(廈門)塑膠模具有限公司之總公司於1982年成立於台灣，並於2001年一月在美麗的廈門島上設立分廠，總

投資金額至今已超過六百萬美元。總公司品冠精密模具有限公司是本公司於大陸所設立的第一家公司，位於廣

東省東莞市內，現今已茁壯為在中國內地擁有六家分公司的集團，成員包括上海台麗通、中山高科、重慶台麗

通、廈門冠捷、天津台麗通、以及東莞冠群精密模具配件；海外更有泰國泰麗通、越南台麗通等分公司，成員

分布幅員廣闊，陣容堅強。

 

冠捷(廈門)塑膠模具有限公司專精於設計與製造大型、精密、難度高、耐用的塑膠注塑模具。製造加工範圍最

大達 2,400mm * 15,00mm，30噸重之模具，亦製作150mm*150mm的小型模具。廠內機械設備精良，更長期培植

與雇用經驗豐富、技術優良的員工以及設計人員，故可完全按您的需求製作出各式不同尺寸的模具，並在為客

戶節省製作時間與成本的同時達到高度的品質要求。

 

冠捷(廈門)塑膠模具有限公司主要的客戶多來自於日本、北美以及歐洲，亦或其位於中國境內的分公司，約占

廠內80%的總模具生產量，這些客戶包括Panasonic、HONDA、TOSHIBA、FUJI、PHILIPS、DELL、HP、以及德國

BOCK。這些優良的公司會選擇與冠捷合作生產模具的主要原因是因為冠捷除了在價格上的優勢外，所提供的優

良品質以及完善服務更讓客戶信任且滿意。

 

本公司向來以客戶的需求為努力的目標，期望在不遠的將來冠捷(廈門)塑膠模具有限公司也有機會能提供您完

善的模具服務。
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模具的製造設計起始於模具圖的繪製，模具的規格以及需求將在這個階段予以指定並標記，冠捷模具能協助您

完成這個步驟。

 

冠捷模具非常注視設計部門的實力，所以投注了許多的心力於其中，包括人員的養成及訓練，我們也因此使用

業界標準的專業CAD/CAM 軟體來進行設計的規劃，如 Pro-Engineer、AutoCAD、UG 以及 MasterCAM 等，以期

我們的設計能達到您的最高要求。

 

1. Pro/ENGINEER (3D 建模)

2. SolidWorks (3D 建模)

3. AutoCAD (2D 圖形)

4. MoldFlow Mold Advisor (塑性流動/分模測試)

5. MasterCAM (CNC 編程)

6. Unigraphics (CNC 編程)

The construction of the mould for injection molding begins with the working drawing. From it the requirements for 
the mold can be specified, our design department was meant to help you to go through this. 
 
At Topper Mould we have invested in it to ensure that our designs meet your highest expectations by using the 
industrial-standard CAD / CAM software to design the tool, such as Pro-E, AutoCAD, UG and MasterCAM
 
1. Pro/ENGINEER (3D Modeling)
2. SolidWorks (3D Modeling)
3. AutoCAD (2D Drawing)
4. MoldFlow Mold Advisor (Plastic flow/Deform simulation)
5. MasterCAM (CNC Programming)
6. Unigraphics (CNC Programming)

設計部Design Department
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機械設備 Facilities

Facilities Model Quantity

CNC Machining Center KMC-2000SD 1

CNC Machining Center VMC-1500 2

CNC Machining Center VMC-850A 2

CNC Machining Center VMC-850 1

High Speed Machining Center AV-M8 1

High Speed Machining Center FY-45V 1

WEDM-LS CW-640HS 1

WEDM-LS CW-640F 2

WEDM-HS MNC-A 3

EDM EA12D 1

EDM NCUAR 5

EDM CHMER / 50MP 4

EDM CHMER / 75MP 4

EDM MANTIS 2

Grinding Machine YSG-618S 8

Coordinate Measuring Machine CE-504AV 1

Injection Machine VS-80 1

Injection Machine HTB-150X/1 1

Injection Machine 550T 1

Milling Machine X6325 3

Milling Machine QJM-QB-VA 16

Milling Machine CM-B3VF 2

Lathe TSL800 1

Drilling Machine KMR-1600DH 1

Milling Machine UH-1000A 1

Milling Machine KGS-84A11 1

Sawing Machine H-7050 1

Air Compressor JA-100 4

Desiccator 3
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Offer the service of production design, mould manuacture, meeting the requirement of the 
customer.

No obstacle in language, We have the language lalent in English

We have cooperative factories in China, Taiwan and Japan, Supplying the best after-sale 
service.

Superior quality management (subsidiary machine of 3D measurement, scrupulous production 
management, take picture for the mould and E-mail to customer to confirm.)

Cogent design team

產品設計、模具製作、並滿足客戶各項需求。
語言溝通無障礙
台灣、廣東、上海、廈門、中山、重慶、日本、泰國均有關連廠，提供完善售後服務。
嚴格品質管制（三次元測定輔助儀器、嚴謹生產管理、實物照相E-mail追蹤）
強力設計團隊

製作產品介紹PRODUCTS
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作業流程 Workflow Workflow of Sales & Marketing Department

Client 

Salesman 

Reception 

Manager Salesman 

Project Group 

Manufacture Technology Salesman QC Finance 

Trial 

Adjustment 

Client Approval  

Mould Delivery 

Salesman Sample 

Salesman Project Group 

Product Modify 

Quotation 

Examine & Approve

Purchase Order  

Our Marketing Partners
攜手為您服務

英全精密模具(上海)有限公司
Intran Precision Mold (ShangHai) CO., LTD.

86 21 59767755

上海台麗通塑膠模具有限公司
Tailekom Plastic Mold (ShangHai) CO., LTD.

86 21 59883731

重慶台麗通塑膠模具有限公司
Sinkin Enterprise Corporation

886 3 4529239

台南崑峰塑膠模具有限公司
886 6 2509597

東莞冠群精密模具配件有限公司
Excellent Mould Components Co., Ltd.

86 769 86960996

東莞品冠塑膠模具有限公司
AQ Precision Mould Co., Ltd.

86 769 83628799

冠捷（廈門）塑膠模具有限公司
Topper (Xiamen) Mould Co., Ltd.

86 592 5218913

We are located in Xiamen city,
which at southern-east of China,
and it is no long distance from here

to Taiwan.

本公司位於中國東南方的廈門市裡
距離台灣不遠。

 台灣 Taiwan

上海 Shanghai

 東莞 Dongguan

廈門 Xiamen

重慶 Chongqing
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